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b)  Muntlig redovisning rörande nuläget i stora projekt  

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet och informerade bl.a. om att 

projekten i Kapellskär och Värtahamnen följer tidsplan och budget. Han upplyste vidare 

att projektet i Värtahamnen är inne i en mycket intensiv period inför drifttagande av två 

nya kajlägen med flytt av fartygstrafiken till i början av oktober 2015. 

 

c)  Muntlig redovisning rörande nuläget i pågående tillståndsprövningar 

enligt miljöbalken 

Gun Rudeberg lämnade muntlig redovisning i ärendet och informerade bl.a. om  

 mark- och miljööverdomstolen håller huvudförhandling rörande Norvik 

torsdagen den 27 augusti 2015.  

 att den deldom som mark- och miljödomstolen meddelat den 18 maj 2015 

avseende Värta- och Frihamnen medslutliga villkor för bl.a. buller överklagats av 

Hamnen.  

d)  Muntlig lägesredovisning 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning rörande pågående arbeten och uppdrag och 

informerade bl.a. om att allt fungerat väl under sommaren och att han kommer att 

återkomma vid nästa sammanträde med mer uppgifter rörande bl.a. resultat- och 

trafikutvecklingen. 

§ 14  

Övriga frågor 

Nästa möte 

Nästa möte blir tisdagen den 22 september 2015 kl. 9.00 med efterföljande lättare lunch 

ca kl. 12.00 samt studiebesök i Värtahamnen.  

§ 15  

Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
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